
Nordmalings Ridklubb 

Styrelseprotokoll 

Datum: 2023-02-20 
Plats: Nordmalings ridklubb 
Närvarande: Kriss, Dessan, Anna, Elin, Susanne, Maj  

 

 

§1. Mötets Öppnas 
 

§2. Val av mötesordförande 
Kriss väljs till mötesordförande 

 

§3 Val av mötessekreterare 
Elin väljs till mötessekreterare 

 

§4 Val av justerare och rösträknare 
Anna och Dessan väljs till justerare 
 

§5 Föregående protokoll 
Läses upp 
 

§6 Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställs 
 

§7 Inför årsmötet 
 

a. Är det klart med årsmötesordförande? 
Ja, Jonas Ellingsson 
  

b. Är det klart med mötessekreterare? 
Elin ställer upp. 
 

c. Verksamhets och förvaltningsberättelser? 
Dessan har börjat skriva och kommer tillsammans med Kriss att färdigställa dessa under 
förmiddagen i morgon. 
 

d. Resultat och balansrapport  
Cilla har skickat dessa till Kriss. Vi tittar igenom dem tillsammans. 
 

e. Är det klart med förslag på styrelsemedlemmar? 
Vi har en lista som vi kommer att lämna till årsmötet. 
 
 



f. Är det klart med förslag till valberedning? 
Kriss kollar med Elena om hon kan tänka sig uppdraget. Tillsammans med Elin. 
 

g. Är det klart med förslag på revisor och revisorssuppleant? 
Ekonomikonsulterna, Daniel Åberg ställer upp. 
 

h. Är alla papper klara och påskrivna inför årsmötet? 
Kriss har pärmen hemma. Vi kollar igenom det på söndag innan mötet. 

 
§8 Ekonomi 
 
Cilla tycker att vi har några poster som sticker ut i bokföringen. Vi har för stort varulager i 
form av toalettpapper och hö. Vi har väldigt höga veterinärkostnader under året. Samt att vi 
kanske bör titta över hästvärderingen som är gjord. 
 
 

§9 Ridskoleverksamhet 
 
Passen rullar på som de ska nu. Men det är nu stopp på att ta in nya elever för terminen. 
 
 

§10 Personal 
 

a. Rekryteringen 
Vi har ingen sökande, vi bordlägger fortsatt rekrytering till ny styrelse är tillsatt. 
  
 

b. Anna informerar 
Emma Björk kommer att kunna vikariera för Johanna vid behov. Inget nytt från Ulf. 
 
 

§11 Underhåll av anläggningen 
 
Vi har vattenläckage från taket. Hinkarna bör tömmas dagligen. Anna ber Ulf tömma på 
vardagar. Susanne kollar med helgryttarna om dom kan tömma på helgen. Anna tittar till och 
tömmer vid behov på helgen. Hinken på läktaren bör ej tömmas då någon ska rida i ridhuset 
eftersom det låter ganska mycket då det droppar i en tom hink. 

 
§12 Susannes punkter 
 
Samtliga punkter bordlägges då de bör behandlas av den nya styrelsen. 
 

a. Moas punkter 
b. Genomgång av sjukfrånvaro 
c. Evenemang vi kan delta på 
d. Permanent hage på andra sidan för fler privata? 



e. Stallpersonal istället för Ulf 
f. Arvode till styrelsen, vad, vem? 
g. Ridskoleansvarig, hur går det? 
h. Ändra tjänsten till 100% 
i. Har vi hört något från kommunen? 
j. Aktiviteter sportlov, påsklov 
k. Söka ATG drömfond 
l. Omklädningsrummen längst bort till personal? 

 

 
§13 US Informerar 
 
Maj informerar om att US har haft årsmöte. Ellen valdes till ordförande. Till ledamöter 
valdes: Maj, Elsa, Vilja, Nala, Maja, Kajsa, Angelina och Sanna. Nala kommer att vara US-
representant i styrelsen. De kommer att ha sitt första möte på lördag 25/2. Dessan kommer 
att delta. 
 

§14 TS Informerar 
Ingen deltagare från TS.  
 

§15 
 Rapport ridskolehästar 
 
Hilly 
Ska in till veterinären på torsdag för tandvård. Josefin och Kriss åker med henne. 
Smilla 
På torsdag kommer veterinär ut till oss för att åldersbestämma henne så att vi kan ordna ett 
nytt pass till henne. Hon har fått ett nytt chip. Kriss kollar om Moa kan vara med då. 
Lucky 
Dessan skriver ut ett nytt aktiveringsschema så att hon hålls igång till veterinären säger 
något annat. 
Billy 
Bör säljas men vi avvaktar till hans päls har vuxit ut lite mer. 
Jim 
Veterinären som kommer på torsdag får titta till om han har mugg/rasp så att vi kan 
behandla honom. Han sparkade Lova i söndags då hon skulle försöka smörja in honom.  
Milton 
Är en fin häst men som är lite väl stark och speedad. Lova och Josefin kollar med Hippo ifall 
det skulle vara intressant för dom att göra ett byte, då han skulle passa bättre där. 
 
 

§16 Rapport Privata 
 
Inget att rapportera. Vi har flera intresserade på kölista. 
 
 



§17 Övriga frågor 
 
Fika till årsmötet. Dessan fixar kaffe och bake-off bullar. Saft finns. 
 

§18 Nästa möte 
 
Årsmöte 26/2 14:00. Vi samlas 12:00 
 

§19 Mötet avslutas 
 
 
 

 

 

_____________________________ _____________________________ 

Mötesordförande  Mötessekreterare 

 

 

 

_____________________________ _____________________________ 
Justerare   Justerare  


